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Správa prezidenta SFP 
 

Turnajovú sezónu SFP v roku 2021 sa podarilo odohrať takmer v plnom rozsahu. Na pandémiu si pomaly 

zvykáme a keďže väčšina hráčov/hráčiek je očkovaných, pozitívnych prípadov na turnajoch bolo 

minimálne a nevzniklo žiadne masové šírenie. Z medzinárodných šampionátov sa uskutočnili koncom 

roka MS mužov, žien a juniorov v španielskej Santa Susanna a finále EuroCup vo francúzskom Saint-

Yrieix. Tieto uskutočnené podujatia ukázali, že je možné bezpečne organizovať šampionáty za 

sprísnených podmienok. Verím teda, že budúcoročné plánované šampionáty prebehnú v plnom rozsahu. 

V roku 2021 sa podarilo naštartovať výber a prípravu reprezentačného výberu mužov a žien trojíc. 

Z dvojice kandidátov na trénera, bol komisiou TMK vybraný a poverený výkonom funkcie prezídiom SFP 

Juraj Adler. Príprava neprebehla bezproblémovo a vzhľadom na Jurajove nevhodné správanie počas MSR 

trojíc, bola prerušená na 6-7 týždňov. Príprava zahŕňala pravidelné skupinové a individuálne tréningy, 

účasti na zahraničných turnajoch a  podarilo sa ju dotiahnuť do úspešného výberu štvorice mužov a žien, 

ktorí sa zúčastnili MS v Santa Susanna. Prvý-krát sa súčasťou prípravy stala aj mentálna príprava. Po 

vyhodnotení prípravy a účinkovaní na šampionáte s mentálnou konzultantkou jednoznačne vidím, že bez 

mentálnej prípravy sa výsledky reprezentačných tímov budú zlepšovať pomaly. Pre viac informácií si 

prečítajte správu trénera z účasti na MS v Santa Susanna. 

Počas roka prebehol trénerský kurz, organizovaný TMK. Cieľom trénerského kurzu je vyškolenie 

historicky prvých oficiálnych trénerov v Slovenskej federácii pétanque a zaviesť pravidelný tréningový 

režim do klubov. Pravidelný tréning v kluboch zvýši celkovú hernú úroveň vo federácii, pripraví hráčov 

a hráčky do reprezentačných výberov a postupne zmení vnímanie hry pétanque na Slovensku z čisto 

rekreačného na rekreačno-výkonnostný šport. Kurzu sa zúčastnilo osem záujemcov. Predpokladám, že 

polovici účastníkov sa kurz podarí dokončiť tento rok. 
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